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P R O C E S – V E R B AL 

 

 

          Încheiat azi 25.04.2025 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei Milaş la 

care participă cei 9 consilieri locali din cei 9 consilieri locali în funcție.  

          Consiliul local al comunei Milaş a fost convocat în şedinţă, pentru această dată, prin 

Dispoziţia primarului nr.59/15.04.2025.       

           Pentru început doamna Morar Leontina,secretarul general al comunei Milaş, efectuează 

apelul nominal al consilierilor, totodată  pune la dispoziţia acestora procesul-verbal al şedinţei 

anterioare din luna martie 2025, asupra conţinutului căruia solicită acordul consiliului local. 

           Cu un numar de 9 voturi ,,pentru’’, nici un vot ,,împotrivă’’ sau ,,abţineri’’, procesul-verbal 

este adoptat.  

     Secretarul general solicită d-lui primar Bâcâin Emil-Gabriel  primar  să prezinte ordinea de zi 

propusă prin Dispoziția nr.59/15.04.2025. 

 

    
            2.Proiect de hotărâre nr. 15/04.04.2025 privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă al Consiliului local al comunei Milaş pentru lunile  MAI    2025 – IULIE 2025    
 

 

                               La pct. 2 al ordinei de zi se adoptă Hotărârea nr.21/25.04.2025 privind  alegerea 

preşedintelui de şedinţă al Consiliului local al comunei Milaş pentru lunile  MAI    2025 – IULIE 

2025            

          3. Proiect de hotărâre nr.16/09.04.2025 privind aprobarea execuţiei bugetului 

local al comunei Milaş pe trim. I  an 2025 
               

                            La pct. 3 al ordinei de zi se adoptă Hotărârea nr.22/25.04.2025 privind  

aprobarea contului de execuţie al bugetului local al comunei Milaş pe trim. I  an 2025 

 

 La pct.4. Diverse  

 

 

-Domnul consilier Păcurar Vasile deschide discuția despre gunoiul d–ului Brătfălean din zona 

Ciurgău, satul Orosfaia deoarece  crează disconfort prin mirosurile degajate . 

-Domnul consilier Conțiu Marin deschide discuția despre lipsa iluminatului public între orosfaia și 

Comlod , nu există stâlpi electrica , d-ul primar răspunde că o să caute soluții pentru iluminatul public 

, cum ar fi lămpi electrice cu panou solar. 

- Domnul consilier Căpușan deschide discuția despre faptul că sunt cetățeni care își parchează 

masinile pe drumul public din satul Comlod și trebuie luate măsuri , d-ul primar raspunde că o să facă 

adresă la Bucur Ilie 

- Domnul primar Bâcâin Emil-Gabriel deschide discuția despre clădirea Școlii din satul Orosfaia și 

spune că trimite adresă la Inspectoratul Școlar Bistrița cu privire la clădirea fostei Școli din Orosfaia 

și solicită informații despre clădire deoarece trebuie reparat acoperișul . 
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Nemaifiind discuţii în cadrul şedinţei şi alte probleme de analizat nu mai sunt, iar punctele înscrise 

pe ordinea de zi au fost discutate, cu permisiunea domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă declară 

închise lucrările şedinţei de astăzi.  

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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